



Protokoll från avdelningsstyrelsemöte

Datum: 2023-05-30—2023-05-31

Plats: Norrköping

Deltagare:

Sanna Norblad, ordförande

Fredrik Bergman, ordinarie

Catharina Backelund, ordinarie

Christer Blom, ordinarie

Mikael Vester, ersättare

Alena Barzngi, vice ordförande

Magnus Blomqvist, ordinarie

Anna Ahnlund, ordinarie

Jessica Saverstam, ordinarie

Linda Ivung, ordinarie

Natalie Schröder, centralt HSO, (§ 6) dag 2

Magnus Kron, ST dag 1

§ 1 Mötets öppnande

Sanna hälsar alla välkomna och öppnar mötet.

§ 2 Fastställande av dagordning och utse granskare

Dagordningen fastställs med följande tillägg under

- § 5 Klämdagar (Magnus/Fredrik)
- § 7 Sektionsdagar offert (Magnus)
- § 9 Terminalglasögon (Magnus/Cattis)
- § 9 AO-val blankett (Magnus)

Jessica utses till granskare av protokollet.

§ 3 Föregående mötesprotokoll 2023-04

Läggs till handlingarna.

§ 4 Interna arbetet

Styrelsen diskuterar planering av en fysisk valberedningsutbildning. Behov finns då vi har många nyvalda valberedare i sektionerna. Sanna tar kontakt med Magnus Kron och kollar om han kan hålla i den. Förslaget för genomförande är under v.38. Alla valberedare och ordföringarna bjuds in, totalt 23 st. personer. Lokal behöver bokas. Sanna återkopplar på juni mötet. Catharina kollar om vi har kundnummer hos Tranås resebyrå för bokning av resor.

Genomgång av avdelningens svar till sektion Nords motioner. Sanna kontaktar Marie Mild om var vi ska lyfta frågorna gällande bredare sortiment av arbetsskor och endagstraktamente.

Kommande nyhetsbrev kommer handla om lönerevision och arbetet med STs arbetsmiljöprogram.

§ 5 Rapporter från verksamheten

Sanna gör en kort genomgång av dagordningen till Verks-MBL.



Natalie återger kort från verksledningskonferensen. Temat var arbetsmiljö och det arbetades i gruppvis. Vilka aktiviteter och målsättning Verket ska ha gällande friskfaktorer togs upp av Christine Ågren. Vi inväntar anteckningarna från konferensen.

Sanna informerar om rättsväsendenätverket. Tanken är att avdelningsstyrelserna: Migrationsverket, SIS, Kriminalvården och Polisen träffas för att arbeta i grupper med olika teman i gemensamma frågor. Mötet sker den 17 oktober i Stockholm.

Förhandlingen gällande klämdagarna är avslutad och Fredrik kontaktar ombudsman Krister. Styrelsen diskuterar kring omfattning av personal som var inne och arbetade. Vi behöver efterfråga omfattningen av AG.

§ 6 Arbetsmiljö

Styrelsen diskuterar aktuella arbetsmiljöfrågor.

Gällande förbundets arbetsmiljöprogram så ger styrelsen Natalie, Jessica och Catharina i uppdrag att titta i materialet och plocka ut det vi ska arbeta med så vi kan lyfta det vidare till AG.

Rita rapporter- Styrelsen diskuterar kring allmän handling och att rapporter av anmälningarna kan begäras ut. När man rapporterar behöver man tänka på hur man skriver. Det finns information på verksnätet hur man ska göra.

Sanna har anmält frågan om uppföljning av standarden, kränkande särbehandling, till HR-chefen.

Skyddsombudsinstruktionen är utskickad på remiss till alla ATO och HSO. Synpunkter är inkomna. Arbetet med instruktionen pausas. Styrelsen ger Catharina, Sanna och Natalie i uppdrag att se över skyddsområdena.

§ 7 Ekonomi

Catharina redogör för ekonomin som är fortsatt god.

Kassörsutbildning sker i september i Sensus lokaler Göteborg.

Synlighetsaktivitet Verkets fotbolls VM, allt inköp som sektion Nord gör står avdelningen för, dock max 10.000 kr.

Catharina kontaktar Tranås resebyrå om kundnummer för avdelningen.

Styrelsen beslutar att boka sektionsdagarna till hösten på arbetets museum i Norrköping enligt offerten. Magnus kontaktar dem och bokar.

Catharina och Anna har fått behörighet att vara avdelningens deklaraationsombud.



§ 8 Värkning

Magnus informerar kring arbetet med värkningsplanen. Vi har varit i kontakt med Magnus Kron och fick några synpunkter på vår gamla värkningsplan. Struktur, nuläge och aktiviteter samt rapportering från sektionerna hur ofta det hålls medlemsmöten är något att ta med. Tips finns på ST.org. Tas på juni mötet.

Verkets fotbolls VM i Västerås den 1 september. Styrelsen ger sektion Nord i uppdrag att ordna synlighet på plats.

§ 9 Övriga frågor

Terminalglasögon- Information på verksnätet om att man inte får gå på arbetstid på synundersökning när man ska skaffa terminalglasögon. Vår inställning är att detta ska kunna göras på arbetstid då det handlar om arbetsredskap. Magnus kontaktar Isabella Hellerstedt i frågan.

AO-blanketterna kommer läggas upp på sektionernas hemsidor.

§ 10 Nästa möte

15/6-16/6 via Skype

§ 11 Mötets avslutande med reflektion

Sanna tackar alla för deltagandet och avslutar mötet.

Sanna Norblad
Ordförande

Catharina Backelund
Sekreterare